

Direct Deposit Authorization Form 银行直接存款授权表格

(For Malaysia Use Only 只限马来西亚会员使用)

Name 姓名: _____

Email 电邮: _____

ID # 会员号码: _____

Phone # 电话号码: _____

Please choose one of the following 请选择下面其中的一项:

- New Application. I acknowledge a RM2.00 fee will be deducted per deposit. 新的申请。每次存款将从您的账户中收取RM2.00手续费。
- Change my account's banking information 更改银行账户资料
- Cancel an existing direct deposit 取消现有的银行直接存款

Please fill in the following information 请填写以下资料:

Bank Name 银行名称: _____

Bank Account Number 银行账户号码: _____

Bank ID/Sort Code 银行ID: _____

Name on Account 账户上的姓名: _____

Bank City 银行所在城市: _____

I/C 身份证号码: _____

****PLEASE PROVIDE A COPY OF THE APPLICANT'S BANK PASSBOOK/BANK STATEMENT AND IC 请提供申请人银行存折/银行月结单影印本和身份证****

Authorization Statement 授权声明

By signing this Direct Deposit Authorization Form below, you are agreeing to the following:

本人同意签署以下直接存款条约:

- I authorize dōTERRA Malaysia Sdn Bhd and the bank listed above to deposit my commissions into the bank account listed above.
本人授权 dōTERRA 将本人的佣金直接存入到本人的银行账户中, 除非本人已经授权关闭直接存款。
- If there are funds to which I am not entitled deposited into the bank account listed, I authorize dōTERRA Malaysia Sdn Bhd to direct the bank to return said funds to the company.
如果在本人没有资格收取奖金的情况下而有资金存入到本人的账户, 本人授权 dōTERRA 从本人的银行账户中收回该公司的资金。
- I understand that it is my responsibility to ensure that my commissions are being deposited correctly into the above listed account.
本人明白, 本人有责任确保所提供的银行账户资料准确无误。
- I understand that this authorization form will go through an authorization process and may take 2-4 business weeks to complete, and that funds will not be deposited until this authorization process is complete. If there are any fields left blank or filled in incorrectly, this may further delay the approval process of direct deposit authorization.
本人明白, 本人新的直接存款申请需要经过 2-4 周的时间来完成。资金会在授权手续完成后完成直接存款。如果有未填写之处或填写有误, 审批过程将被延误。

Data Protection: By creating a Membership with dōTERRA, Member consents to the processing of the personal data contained in Member's Membership and the transfer of such personal data, together with information about the Member's purchase activities ("Personal Data"), to any of dōTERRA's worldwide subsidiaries and affiliated companies, and to others who are in a sales organization or distribution chain, for the purpose of administering the sales and distribution of dōTERRA's products and providing reports to its Wellness Advocates of sales activity in their sales organizations. Member understands that this Personal Data may be transferred to recipients in countries other than the country in which the data originally was collected. Those countries may not have the same data protection laws as the country in which Member initially provided the data. I understand that if I wish to access, correct, limit or update my Personal Data, or to make any inquiries or complaints about the processing of such information, I can contact +603 2633 7888 or malaysia@doterra.com. I understand that it will be necessary for dōTERRA to process my Personal Data, without which I will not be able to have a Membership. The parties agree that this obligation survives the termination of the Agreement.

资料保护: 本人同意 dōTERRA 公司处理本申请书/合约所含之个人资料, 以及将此个人资料连同此产品顾问账户日后销售活动之相关资讯, 移转予任一 dōTERRA 公司之全球子公司与关系企业, 及移转予其他同属某销售组织或配销链之健康倡导者, 惟资料用途仅限于管理 dōTERRA 产品之销售与配销事宜, 以及制作销售组织健康倡导者之销售活动报告。本人了解, 上述资讯之移转可能发生于法定隐私权保护不如本人居住国完备之国家或地区。本人了解如果本人欲查看、更正或更新我的个人资料, 或就处理此类资料提出任何疑问或投诉, 本人可以致电 +603 2633 7888 或电邮至 malaysia@doterra.com 与公司联系。本人了解, 如果接获内含其他健康倡导者个人资料之销售报告, 本人同意不将此等资料用于管理及发展本人销售组织以外之用途, 且于本人契约终止之后, 除法律规定外, 立即自档案删除所有该等个人资料。各方当事人同意此义务于契约终止后仍持续有效。本契约终止之后, 除法律规定保留者外, 立即自档案删除所有该等个人资料。各方当事人同意此义务于契约终止后仍持续有效。

For Office Use Only / 仅供公司使用:

Initials 姓名

Date 日期

 Information has been entered.
信息已输入。 Information has been verified.
信息已验证。

Signature 会员签名: _____

Date 日期: _____